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Abstract (en)
The suction cup (10) established with a semicylindrical profile which is perforated only in its front part facing in the direction of the removal conveyor
(2), in order to grasp only the front edge of each of the skins in the pile, is associated with a clamp mechanism (19) which is controlled by a
pneumatic jack so as to hold the front edge of the skin lifted by suction applied against the perforated part. <IMAGE>

Abstract (fr)
A la ventouse (10) établie à un profil semi-cylindrique qui n'est perforé qu'au niveau de sa partie avant tournée en direction du transporteur
d'évacuation (2), afin de ne saisir que le bord antérieur de chacune des peaux de la pile, est associé un mécaniqme de pince (19) qui est
commandé par un vérin pneumatique de manière à maintenir le bord antérieur de la peau prélevée par succion appliqué contre la partie perforée.
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